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W posiedzeniu uczestniczyło 6 na 7 członków Komisji, zgodnie z listą obecności, stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Małgorzata Rosa   Przewodnicząca Rady Gminy Cielądz 

2. Paweł Królak  Wójt Gminy Cielądz 

3. Jarosław Krawczyk pracownik merytoryczny Urzędu Gminy w Cielądzu 

 

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonała Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Iwona Machnicka, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdziła 

obecność 6 członków Komisji czyli istnienie quorum i wobec tego uprawnienie Komisji do 

podejmowania wiążących decyzji.  

 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Iwona Machnicka przedstawiła porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola wydatków na zimowe utrzymanie dróg za sezon 2023/2024 ( np. ilość km 

objętych utrzymaniem, karty pracy). 

5. Kontrola inwestycji drogowych za 2023 rok i objazd dróg. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

Punkt 3. 

Protokół Nr 4/2024 z dnia 7 września 2024 roku został wyłożony do wglądu oraz 

opublikowany w BIP. Do protokołu nie wniesiono uwag. Protokół w głosowaniu 6 głosami „za” 

został przyjęty. 
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Punkt 4. 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do kontroli wydatków na zimowe utrzymanie 

dróg za sezon 2023/2024 w zakresie między innymi ilości km objętych utrzymaniem, karty 

pracy. 

  Informację w tym zakresie przedstawił członkom Komisji Jarosław Krawczyk – pracownik 

Urzędu Gminy ds. inwestycji, dróg, który przedstawił następujące informacje: 

- potrzeby i zakres odśnieżania oraz sypania określane są przez Wójta Gminy  

- specyfika zimy jest obecnie taka, że więcej jest sypania, a mniej odśnieżania 

- wydatki na zimowe utrzymanie dróg w ostatnich latach wahały się od 15 tys. zł do 40 tys. zł, a 

w sezonie 2023/2024 wyniosło 26.600 zł  

- była decyzja, by nie wiązać się umową, ale były skierowane zapytania do oferentów i 

wpłynęły dwie oferty tj. 

1) od firmy H. Gos – propozycja odśnieżania za 151,20 zł/za godzinę jednostronnym pługiem, i 

za tyle samo sprzętem ciężkim, za likwidację śliskości – posypywanie – 92 zł za 1 km, a 

piaskiem po betonówkach – 64,80 zł/ km 

2) od ZUK G. Budek – zagwarantował tylko sprzęt ciężki – za 378 zł brutto za godzinę. 

Różnica wynikała z rodzaju sprzętu. 

- długość dróg objętych zimowym utrzymaniem tj. odśnieżaniem i posypywaniem – ok. 50 km 

dróg asfaltowych, a reszta – drogi polne objęte są tylko odśnieżaniem, gdy jest zgłoszenie i 

potrzeba  

- w 2023 roku odśnieżanie było tylko raz 04.12.2023 roku – polegało na sypaniu dróg 

asfaltowym na terenie całej gminy  

- kolejna duża akcja była od 3 do 20 stycznia 2024 roku – były największe opady więc było 

posypywanie oraz odśnieżanie  

- dyżurów w zakresie przyjmowania zgłoszeń od mieszkańców nie ma wyznaczonych – 

wspólnie z Panem Wójtem są pod telefonami i przyjmują zgłoszenia, również w czasie 

weekendów 

Członek Komisji Adam Michalak zapytał o odśnieżanie chodnika w Cielądzu. 

Pracownik Jarosław Krawczyk wyjaśnił, iż obowiązek jest po stronie Województwa. 

Członkowie Komisji zapoznali się następnie jak wygląda i co zawiera karta pracy, która rozlicza 

czas i zakres pracy ze zleconego odśnieżania czy posypania. 

Podsumowując analizę tematu, członkowie Komisji wyrazili opinię, iż zadanie jest realizowane 

i rozliczane w sposób prawidłowy. 

Na powyższym została zakończona kontrola  w niniejszym temacie. 
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Punkt 5.  

Przystąpiono do kolejnego tematu kontroli inwestycji drogowych za 2023 rok i objazd 

dróg.  

Wyjaśnień w powyższym temacie udzielił również pracownik Urzędu Gminy Jarosław 

Krawczyk ds. inwestycji, który przedłożył następujące informacje: 

- droga w Sanogoszczy – w stronę lasu – jest na tym odcinku trzech zarządców, w tym 

Lasy Państwowe i powiat, dlatego jest problem z jej remontem – położona została nawierzchnia 

bitumiczna 5 cm jedna warstwa na odcinku od skrzyżowania w kierunku szkoły – 560 m  oraz 

na odcinku, gdzie podłożem już nie była nawierzchnia bitumiczna lecz żwir – położono kamień 

i na to nawierzchnię betonową – do granicy lasu, ponadto położono nowy przepust – nowa rura 

perforowana – koszt inwestycji prawie 380 tys. zł, w tym z Urzędu Marszałkowskiego udało się 

pozyskać 153.600 zł. 

- pozyskane zostały w 2023 roku środki na remonty bieżące – tak zostały 

zakwalifikowane następujące zadania – 3 odcinki  dróg do remontu, o łącznej długości 5,5 km: 

1)  Gułki – od skrzyżowania w kierunku Grabic – długość 0,5 km 

2) Mała Wieś – w kierunku Nowej Małej Wsi – długość 0,45 km 

3) Stolniki – od skrzyżowania z drogą powiatową w kierunku Wylezinka – długość 0,55 km 

Łączna wartość w/w kontraktu to kwota 662.600 zł – położone zostały dwie warstwy 

asfaltu po 3 cm, dofinansowanie wyniosło 387 tys. zł.; 

- droga do Dino – położone zostały dwie warstwy oraz wymieniony został grunt przy 

wjeździe gdyż gdy ruszona została warstwa zewnętrzna to pojawiała się już glina, więc trzeba 

było dać podbudowę celem lepszego zagęszczenia – pozyskane zostało od marketu Dino 75 tys. 

zł, czyli ponad 50% wartości zadania, gdyż cała wartość to 130.700 zł; 

- odcinek betonówki w Małej Wsi  na tzw. Gaju, który zakończył remont drogi w tym 

kierunku  - 380 mb;  

- I etap drogi Ossowice-Ossówek – wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego – 

planowany jest docelowo beton. 

Następnie Komisja Rewizyjna udała się w teren i dokonała przeglądu stanu dróg w 

następujących miejscowościach: 

- Gułki 

- Wisówka 

- Sierzchowy – w tym miejscu Komisja zapoznała się ze stanem technicznym 

pomieszczenia sali - świetlicy w obiekcie budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w 
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Sierzchowach i pozytywnie ustosunkowała się do wniosku strażaków – ochotników w kwestii 

remontu sali w zakresie jej malowania i zamontowania sufitu z nowym oświetleniem;  

- Nowa mała Wieś 

- Wylezinek 

- Stolniki 

- Łaszczyn. 

Na powyższym zakończona została analiza tematu objętego kontrolą Komisji. 
 

Punkt6. 

W sprawach różnych poruszone zostały następujące sprawy: 

- Przewodnicząca Komisji Iwona Machnicka zwróciła się z wnioskiem, aby na następną sesję 

zaprosić przedstawiciela Powiatu  i np. poruszyć temat dróg: do Łaszczyna, czy Grabice-

Stolniki;  

- członek Komisji Ewa Kwiatkowska-Kielan zgłosiła potrzebę wycięcia zakrzaczeń na zakręcie 

w Sanogoszczy;  

- analizowano odcinki dróg – betonówek – do pokrycia asfaltem; 

- w związku z pismem Ojca Proboszcza dyskutowano na temat rozwiązania problemu 

związanego z brakiem miejsca na pochówek na cmentarzu parafialnym, nowej lokalizacji oraz 

możliwości pozyskania terenów pod cmentarz. 

Punkt 7. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona 

Machnicka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 11:20. 

  

  

 
Protokołowała: 
Bogusława Kobacka 

Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej 

Iwona Machnicka 


